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Abstract (en)
[origin: WO9013472A1] Device for releasably fastening a fin shaft (4) in the recess (5) in a fin box let into the underside of a sailboard. The fin (2)
with its shaft (4) can swivel backward and be clamped by a fastening element (6) which can swivel forward and is arranged in the recess (5) at the
front end of the fin box. When its front edge is struck, the fin, which is secured by means of a cable (21), is released from the recess.

Abstract (fr)
Dispositif pour fixer de manière amovible la tige (4) de la dérive dans la cavité prévue à cet effet (5) dans le logement de dérive agencé dans la
partie inférieure d'une planche à voile. On met en prise la dérive (2) et sa tige (4), qui pivotent vers l'arrière, avec l'élément de fixation (6), qui est
agencé dans la cavité (5), dans la partie antérieure du logement de dérive, et qui pivote vers l'avant. Lorsque l'on appuie sur son arête avant, la
dérive, retenue par un câble d'arrêt (21), sort de la cavité.
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